



Referat af Bestyrelsesmøde

Dato: 09 februar kl. 18.00

Indkaldt: Steen Købsted, Jesper Michaelsen, Henrik Graulund, Claus Topp, Rikke Jungersen, samt suppleanterne, Jeanette Schøn og Lene Rosengren

Pkt .	Tekst	Ansvar
1.	<u>Opdatering:</u> • Gennemgang af referat fra sidste bestyrelsesmøde. Alt er indtil videre fulgt op på eller sat på pause grundet klubbens nuværende situation, hvor alt er lidt uvist	Alle
2.	<u>Opdatering fra formanden:</u> • Næste møde dato Næste møde bliver afholdt d. 10 marts kl. 18.00 • Orientering fra Steen Der er blevet afholdt formandsmøde med kredsens formænd. Dette var virkelig godt og det var med til at styrke samarbejdet formændene imellem Et af emnerne var blandt andet konkurrence bedømmelser. • Militær og areal situation Der afventes fortsat svar fra forsvaret. Steen rykker for at komme igennem til en kontaktperson som kan hjælpe os videre i systemet Indtil da, slår vi koldt vand i blodet • Overdækket terrasse Projektet er pt. sat på pause • Konstituering Formand: Steen Købsted Kasserer: Claus Topp	Steen

	Bestyrelsesmedlem: Jesper Michaelsen, klubhus, materiale og areal mand i samarbejde med Flemming Lentz Bestyrelsesmedlem: Henrik Graulund, Holdkoordinator, al kommunikation med trænerne angående hold Bestyrelsesmedlem: Rikke Jungersen, Sekretær, eksterne kurser, træner udvikling og kommunikation Suppleant: Jeanette, Container ansvarlig Suppleant: Lene Rosengren, ansvarlig for interne kurser En uddybende opgavefordeling bliver lavet og lagt op på hjemmesiden. Trænerne vil på det nærmeste Trænermøde blive informeret om ændringerne i bestyrelsen og hvem de fremadrettet skal arbejde sammen med i forhold til hold	
3.	<u>Opdatering fra kassereren:</u> • Økonomi Alt godt • Eksterne kurser Spørgsmål om ændring af proceduren for eksterne kurser. Det blev vedtaget at den nuværende formular ændres. Klubben betaler for de eksterne kurser som trænerne må finde. Træneren skal derfor ikke længere selv lægge beløbet ud. Klubben skal dog godkende om kursuset er relevant. Rikke bliver den ansvarlige for dette Det bliver forelagt for trænerne på næste trænermøde	Claus
4.	<u>Opdatering fra Træningslederen</u> • Hold Holdene kører og der er god tilslutning. Henrik har været en stor del af at sætte holdene, og sammen med Irene og undertegnet som backup er han klar til at være holdkoordinator	Rikke/ Henrik

	At sætte hold er altid svært, men en ting som er bekymrende er at, vi skal bruge rigtig meget tid på at blive snakket dårligt til. Det er en af de ting som vi tager med videre på næste trænermøde. Kommunikationen skal blive bedre fra alle sider og alle skal snakkes pænt til, lige meget om man er enig eller ej. Ellers kan det ende med, at vi får svært ved at finde nye frivillige. Det kunne være rart at rykke tilmeldingen for hold, så december måned er fri. Dette er noget bestyrelsen vil se på og finde ud af hvad der giver bedst mening i samråd med trænerne. • Hvalpeafslutning Vi har haft to forskellige hvalpeafslutninger, og med to forskellige tilslutninger. Måske er tiden ved at være inde til at DcH Lindholm skal væk fra den traditionelle hvalpetest og se ind i om det måske er bedre at lave en god afslutning med leg og sjov, hvor der ikke stilles de store krav. Måske det kan være med til at holde hvalpehundeførerne i klubben. Dette er i hvert fald noget af det vi har kunnet se, som forskellen på de to hold. Det er noget bestyrelsen gerne vil arbejde videre med sammen med trænerne.	
5.	<u>Opdatering fra Materialeforvalteren:</u> • Arbejdsdag Vi afventer lidt endnu, men klubhuset skal rengøres	Jesper
6.	<u>Opdatering</u> • Klubmodul kursus Et forslag om et klubmodul kursus for bestyrelsen, så alle kan de basale ting. Såsom kalender, event m.m. Irene har tilbudt af være os behjælpelig med dette. Der arbejdes på en dato med Irene	Steen
7.	<u>Opdatering</u> • Udlån af agility redskaber	Henrik

	Marie som har været dommer ved os til lokalkonkurrencen har spurgt om de kan låne nogle af vores redskaber til en konkurrence i en ny forening. Der var enighed om dette. Henrik står som ansvarlig for dette.	
10.	<u>Eventuelt</u> • Facebook Lene efterspørger om mere aktivitet på facebookside. Det tager vi til os og gør noget ved • Oprydning Jesper vil gerne at vi bliver bedre til at rydde op i køleskab og tage skrald med ud. Det er taget til efterretning.	Alle